
KS Josip Prašnikar
Seja predsedttva KK SZDL - Predsedstvo se je sestali 3. junija na seji, ki je

bila skupaj s člani koordinacijskega odbora za kadrovska vprašanja in volitve.
Kritično so spregovorili o delovanju delegatskega sistema, perečem problemu
neudeležbe delegatov na sestankih in kadrovskih težavah v različnih oblikah
krajevne samouprave. V KS še vedno ne deluje organizacija ZSMS niti ni sveta
ZK. Kadrovske zadeve v zvezi s tem bi moral vsekakor urejati Koordinacijski
odbor za kadrovska vpražanja in volitve, ki pa je pri svojem delu premalo
aktiven. Obravnavali so gradivo »Stanje in problematika zdravstvenega in
socialnega varstva starejših občanov v občini-. V KS bi si morali pnzadevati za
razvoj sosedske pomoči in uvedbo evidence krajanov, potrebnih socialne
pomoči.

* • * .

Skupna seja sveta in skupičine KS - Delegati so razrešili člane sveta KS, ki
jim je potekel štiriletni mandat, in izvolili naslednje nove:

- Marko Gvardjančič - predsednik, Mihael Poljanec - podpredsednik,
Aleš Vodopivec, Marko Habič, Andreja Tauber, Vladimir Djordjevič, Janez
StrajnSak. Milan Kuhelj. Jožica Kajin in Rajko Pavlovec.

Obravnavali so tudi aktivnosti pred izvedbo samoprispevka IV. Pri tem so
opozorili na naslednjo problematiko:

- Gre za prvi samoprispevek, v katerem so zajeti objekti, povezani z var-
stvom naravnega okolja. To je tudi vzrok, da investicije niso tako oprijemljive
kot npr. gradnja šol in vrtcev. Na osnovi dosedanjih izkušenj v KS opozarjajo,
da bo treba poprej opraviti vrsto razgovorov in izpeljati široko zastavljeno
akcijo med krajani. te želimo, da bi referendum tudi uspel.

- Resno vprašanje je, ali bodo projekti za predvidene investicije že v sedanji
fazi pripravljeni tako skrbno, da bi bilo možno začeti z njihovo realizacijo takoj
po izvedenem in uspelem referendumu. Gre torej za ekonomsko postavko, ki je
v težkem gospodarskem položaju nikakor ne smemo zanemariti.

Oelegati so sklenili, da se v prvi polovici meseca septembra prične z aktiv-
nostmi o izvedbi četrtega samoprispevka v KS.

* * •

Svet (tanovalcev - Sestal se je 20. junija. Obravnavali so gradivo za 2. sejo
skupščine sfanovanjske skupnosti. Pomembnejše ugotovitve so naslednje:

- Za prekoračena sredstva v letu 1985 je kriva predvsem huda zima. Manj-
kajoča sredstva naj bi dobili iz sredstev prenove. Zelo problematično je
preusmerjanje amortizacije in drugih sredstev v velika popravila.

- Na predlagane plane gledajo z dvomom še zlasti zaradi tega, ker jih začno
obravnavati novi delegati, ki v večini še ne poznajo položaja.

- Stroški upravljanja so veliki. Normalno bi bilo, da bi bili delavci nagrajeni
po učinku. Sedanje storitve SPL pa niso najboljše. Vprašljivo je zbiranje
sredstev za nabavo računalnika, zato bi morale o tej problematiki razpravljati
tudi skupnosti stanovalcev.

- Planirani prispevek od ETL je premajhen. Poleg tega so v gradivu nave-
dene različne številke, ki se ne ujemajo.

- Vprašanje je, kako bomo mogli zagotoviti vračanje sredstev s strani tistih,
ki jih bodo letos dobili od popravila.

Svet stanovalcev je sklenil, da bodo zahtevali točne podatke, katere hiše iz
naše KS so zajete v planu popravil, ki jih bo treba nato strogo nadzorovati.

* * *

In ie obvestilo skupnostlm stanovalcev!
Od 10. junija do 10. avgusta je v prostorih skupščine občine Ljubljana Center

(prvo nadstropje) razgrnjen osnutek programskih zasnov prostorskih ureditve-
nih načrtov naše občine. Za našo KS je zanimiva lokacija L-3 Emona (javna
garaža, poslovni prostori, parkovna površina).

Enkratna danarna (zimtka) pomoč - krajane, ki žive v težkih socialnih
razmerah, obveščamo, da bomo tudi v letu 1986 dodelili enkratne denarne
(zimske) pomoči. Pisne prošnje osebno prinesite do 10. julija v tajništvo KS,
kjer lahko dobite tudi vse potrebne informacije. Prošnji priložite potrdilo o
osebnem dohodKn ali pokojnini v mesecu aprilu.

• • •

OPM bo aktivno tudi med iolsklmi poletnimi poeitnlcaml - Od 26. junija do 9.
julija bodo vsak dan od 9. do 13. ure potekale za predšolske in šolske otroke
različne aktivnosti (izlet v Bistro, ogled šole za dresuro psov, rekreativne
dejavnosti na prostem, »Pojmo z Janezom Bitencem« v prostorih KS). Na
pomoč bosta priskočili dve vzgojiteljici iz pedagoške gimnazije.

Silva Šuc


